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Protokół nr 68/2024 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 25 stycznia 2024 r. w godz. od 16:00 do 16:50 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Monika Lipińska 

5. Anna Ruszewska  

6. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni radni: 

1. Sylwester Cimochowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta  

2. Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów  

3. Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska  

4. Marcin Szypulski – Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej i Nadzoru 

Właścicielskiego 

5. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej powitał zebranych i 

powiedział, że porządek posiedzenia został przesłany do radnych wraz z materiałami.  

 

Więcej uwag nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 67/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 14 grudnia 2023 r. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

na 2024 rok. 

3. Zaopiniowanie sprzedaży składników majątkowych tj. sieci kanalizacji deszczowej  

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. 

4. Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych w formie aportu tj. sieci kanalizacji 

deszczowej do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2024 rok.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

programu pn. „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki” i 

określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 



2 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu obejmującego działki o  nr ewid.: 20476, 20478, 20477/1, 20477/2 

przy ul. Szwajcaria w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu Osiedla Emilii Plater, położonego przy ulicy T. Kościuszki nr 

85 w Suwałkach. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu obejmującego działki o nr ewid.: 10962/1 i 12369/2 w Suwałkach.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowo – zachodniego rejonu ulicy Zastawie w Suwałkach.   

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego jednostkom 

organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis w zakresie 

zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca 

pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

gruntów stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych 

zajętych na potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041.  

17. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 67/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 14 grudnia 2023 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

na 2024 rok. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach na 2024 rok. – Plan pracy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie sprzedaży składników majątkowych tj. sieci kanalizacji deszczowej 

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. 

– Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że PWiK realizuje na terenie miasta 

zadanie własne, czyli odbiór deszczówki. Dodał, że Spółka zarządza siecią, dba o jej jakość, 

remontuje, naprawia itd., ale od strony formalno-prawnej nie cała sieć jest w jej bezpośrednim 

prawnym posiadaniu. Część sieci jest we własności Miasta i teraz nadszedł czas, aby 

częściowo tę sprawę uporządkować a docelowo trzeba doprowadzić do tego, aby całość sieci 

znalazła się w posiadaniu Spółki. W wyniku uzgodnień Spółka wykupi część sieci za kwotę 

ponad 4 mln zł a płatność zostanie rozłożona na 5 rocznych rat. Z kolei część sieci o wartości 

ponad 7,8 mln zł Miasto chce przekazać Spółce aportem.  

Podkreślił, że Spółka cały czas użytkuje, korzysta z tej sieci, naprawia ją, serwisuje itd., ale 

nie może z tego tytułu równoważyć ponoszonych wydatków kosztami, czyli stosować 

amortyzacji. Dzięki sprzedaży i wniesieniu składników majątkowych do Spółki, będzie ona 

miała taką możliwość.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprzedaż składników majątkowych tj. sieci kanalizacji 

deszczowej Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych w formie aportu tj. sieci kanalizacji 

deszczowej do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. 

– Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała wniesienie składników majątkowych w formie aportu tj. 

sieci kanalizacji deszczowej do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach 

Sp. z o.o. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Suwałk  

na 2024 rok.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że program jest uchwalany 

corocznie i obejmuje takie działania jak m.in. sterylizacja psów i kotów, opieka weterynaryjna 

itp. Dodał, że nowością jest to, że Miasto chce wprowadzić adopcję bezdomnych zwierząt, 

aby zmniejszyć liczbę psów seniorów w schronisku. Jak powiedział, najłatwiej adoptują się 

szczeniaki, więc zamysł jest taki, aby promować adopcję zwierząt starszych. Miasto będzie 

przekazywało właścicielom tych psów jednorazowo 1,5 tys. zł na refundację wydatków 

związanych z weterynarzem czy zakupem niezbędnego wyposażenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Suwałk na 2024 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

programu pn. „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki”  

i określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że zmiana jest niewielka, ale bardzo 

istotna. Na zakończenie 2023 roku pozostało z programu 20 tys. zł i uznano, że dobrze byłoby 

zwiększyć dostępność tego programu poprzez podniesienie progów dochodowych. Wyraził 

nadzieję, że dzięki temu więcej osób będzie mogło skorzystać z programu i likwidować tzw. 

kopciuchy.  
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Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska uzupełnił, że w programach 

Czyste powietrze i Ciepłe mieszkanie kwoty są wyższe, więc Miasto chciało dostosować 

progi do tych programów.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia programu pn. „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki”  

i określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu obejmującego działki o  nr ewid.: 20476, 20478, 20477/1, 20477/2 

przy ul. Szwajcaria w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury wyjaśniła, że jest to teren, 

który w większości obejmuje tereny komunalne. Jest możliwy podział a kiedy teren będzie 

uzbrojony wówczas będzie możliwość sprzedaży tych działek.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego działki o  nr ewid.: 20476, 

20478, 20477/1, 20477/2 przy ul. Szwajcaria w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu Osiedla Emilii Plater, położonego przy ulicy T. Kościuszki  

nr 85 w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury wyjaśniła, że chodzi o 

prywatną posesję. W planie jest tylko i wyłącznie usługa, gdzie kiedyś było przedszkole 

miejskie. Teraz, na wniosek nowego właściciela chodzi o wprowadzenie funkcji 

mieszkaniowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu Osiedla Emilii Plater, położonego przy ulicy  

T. Kościuszki nr 85 w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu obejmującego działki o nr ewid.: 10962/1 i 12369/2 w 

Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury wyjaśniła, że chodzi również o 

działkę prywatną, na którą został przeniesiony zabytkowy budynek z ul. Wigierskiej. 

Inwestycja została prawie zakończona, z tym, że inwestor nie chce przeznaczać części 

budynku pod usługę, stąd jego propozycja, żeby w całości mógł to być budynek mieszkalny.  

W planie w dalszym ciągu pozostawiona jest możliwość funkcji usługowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego działki o nr ewid.: 10962/1 i 

12369/2 w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowo – zachodniego rejonu ulicy Zastawie w Suwałkach.   

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury wyjaśniła, że chodzi o teren 

położony przy ul. Zastawie za ogródkami działkowymi im. M. Konopnickiej. Do tej pory 

obowiązujący plan pozwalał na zabudowę. Teraz teren pod zabudowę zostanie rozszerzony o 

kolejne działki. Wyjaśniła, w jakiej części działki są uzbrojone.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo – zachodniego rejonu ulicy Zastawie w 

Suwałkach.   

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego 

jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej,  

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów zapowiedziała, że omówi 

cztery kolejne uchwały. Jak wyjaśniła, wszystkie są kontynuacją obowiązujących do końca 

2023 r. uchwał o tych samych nazwach. Dodała, że te uchwały pomocowe funkcjonują w 

mieście od wielu lat. Jak powiedziała, w połowie grudnia zostało przyjęte nowe 

rozporządzenie Komisji Europejskiej, które wznawia pomoc de minimis i zwiększają się 

limity tej pomocy.  

W związku z tym Miasto aktualizuje wszystkie te uchwały pomocowe dostosowując zapisy 

do tego nowego rozporządzenia.   

Następnie podkreśliła, że jeśli chodzi o pierwszy projekt uchwały chodzi głównie o czynsze. 

Z ulg korzysta co roku kilkadziesiąt osób a kwota to ponad 200 tys. zł. Większość osób 

korzystających z ulg to mieszkańcy bloków komunalnych.  

Jeśli chodzi o uchwałę dotyczącą zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich 

części, w których wykonano remont elewacji, korzysta z niej corocznie kilka podmiotów. 

Kwota ulg to niecałe 30 tys. zł rocznie.  

Kolejno powiedziała, że jeśli chodzi o uchwałę w zakresie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami 

początkowymi na terenie Miasta Suwałk, od 2010 do 2023 r. na podstawie tej uchwały 

utworzono 333 nowe miejsca pracy a kwota zwolnień podatku od nieruchomości w przeciągu 

tych lat wyniosła ponad 6 mln zł. Rocznie korzystają z tego 2-3 podmioty.  
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Jeśli chodzi o ostatnia uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości gruntów 

stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych zajętych na 

potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu powiedziała, że jest 

uchwała z której do tej pory nikt nie skorzystał. 

Na zakończenie powiedziała, że wszystkie cztery uchwały zostały wysłane do UOKiK, który 

zwrócił uwagę na dokumenty, jakie podmioty muszą składać przy pomocy de minimis. 

Uwaga ta zostanie przedstawiona w formie autopoprawki.  

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o pomoc de minimis w zakresie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami 

początkowymi na terenie Miasta Suwałk. Zapytał czy warunkiem jest oddanie inwestycji 

początkowej.   

 

Monika Podziewska wyjaśniła, że inwestycja musi być oddana, ponieważ musi istnieć 

obowiązek podatkowy. Dodała, że zwolnienie obejmuje tylko zwiększoną podstawę 

opodatkowania, czyli musi zostać zwiększona powierzchnia użytkowania i muszą powstać 

nowe miejsca pracy. Dodała,  że zwolnienie dotyczy tej zwiększonej powierzchni a nie całego 

budynku. Przedsiębiorca musi również zapewnić nowe miejsca pracy i utrzymać je przez 

określony czas.  

 

Jacek Roszkowski dopytał o czas realizacji.  

 

Monika Podziewska odpowiedziała, że czas realizacji musiał być dostosowany do przepisów 

o pomocy de minimis. Tego czasu trzeba pilnować. W tej chwili zgodnie z rozporządzeniem 

pomoc de minimis obowiązuje do 2030 r.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego 

jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis w zakresie 

zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca 

pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu pomocy de 

minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących 

nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

gruntów stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych 

zajętych na potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości gruntów stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach 
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nadziemnych zajętych na potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i 

sportu. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów omówiła pokrótce zmiany 

wprowadzone w budżecie miasta na 2024 r. Jak powiedziała, jeśli chodzi o zmianę planu 

dochodów zmiany te dotyczą działów: Gospodarka mieszkaniowa, Administracja publiczna, 

Różne rozliczenia, Oświata i wychowanie, Pomoc społeczna oraz Pozostałe zadania w 

zakresie polityki społecznej. Wymieniła również zmiany dotyczące planu wydatków.  

Następnie powiedziała, że w wyniku dokonanych zmian deficyt budżetowy zwiększył się o 

ponad 3 mln zł i zostanie on pokryty wolnymi środkami oraz kredytem.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało –  4 radnych 

przeciw                                       –  0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2024 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad pkt. 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów powiedziała, że w związku z 

wprowadzeniem zmian w uchwale budżetowej należy dostosować do nich Wieloletnią 

Prognozę Finansową.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2024-2041. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad pkt. 17 

Wolne wnioski.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków.  

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.   

 

 

 

 

 

 

    

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


